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Valdes  locekļi Kristīne Kanska  
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Protokolists Līva Krīgere  

 
 
Pamatojoties uz LBS Statūtu punktu 41, biedrības “Latvijas Zēģelētāju savienība” prezidents 
Kaspars Rožkalns izsludina attālinātu valdes sēdi ar šādu dienas kārtību: 

1 Valdes priekšsēdētāja vietnieka vēlēšanas. Ziņo K. Rožkalns 

2 LČ Optimist, ILCA un 420 klasēm nolikuma apstiprināšana. Ziņo K. Rožkalns 

3 LOK Ģenerālā asambleja un LSFP biedru kopsapulce. Ziņo L. Krīgere 

4 Valdes atbildību sadalījums. Ziņo K. Rožkalns 

5 Iesniegums no A. Bērziņa par LČ 420 klasē. Ziņo L. Krīgere 

6 A. Seņkāna pieteikums DNSS programmas stipendijai. Ziņo L. Krīgere 

7 IZM līguma tāme. Ziņo L. Krīgere 

8 Dažādi 



 
1. Valdes priekšsēdētāja vietnieka vēlēšanas 

 
K. Rožkalns rosina valdi atbalstīt R. Škutāna kandidatūru viceprezidenta jeb valdes priekšsēdētāja 
vietnieka amatam, pamatojoties uz lielāko balsu skaitu LBS valdes vēlēšanās. R. Škutāns piekrīt 
izvirzītajai kandidatūrai un pārējie valdes locekļi vienbalsīgi atbalsta šo ierosinājumu.  
 
 
Lēmums Nr. 115: Iecelt R. Škutānu par valdes priekšsēdētāja vietnieku.  
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2. LČ Optimist, ILCA un 420 klasēm nolikuma apstiprināšana 
 

K. Rožkalns ziņo, ka ir 5. martā no A. Zumentes (ZJUSK) ir saņemts Latvijas Čempionāta 
Optimist, ILCA un 420 klasēm nolikums. Ņemot vērā, ka valdes locekļiem šis nolikums tika iesūtīts 
pirms valdes sēdes, K. Rožkalns aicina izteikt viedokli par iesūtīto dokumentu. Tika saklausītas 
bažas par dalības maksas apmēru, tomēr K. Močāns uzskata, ka, salīdzinājumā ar Igaunijas 
čempionātu, dalības maksas apmērs ir adekvāts. Papildus minot, ka ir izrunājis ar A. Zumenti 
nolikuma punktus un atbalsta esošo redakciju. R. Škutāns rosina lūgt A. Zumenti iesniegt 
provizorisko pasākuma tāmi, lai varētu izvērtēt dalības maksas apjomu un to, kādu atbalstu 
proporcionāli piešķirt visiem LČ rīkotājiem jauniešu klasēs. Vienlaikus A. Zumentei jālūdz 
apstiprinājums, ka paredzētajās čempionāta dienās ir iespējams nodrošināt 420 klases sacensībām 
2 dienas, ILCA klasei 3 dienas, kā arī Optimist klasē 3 dienas.  
 
Tiek uzdots L. Krīgerei nosūtīt lūgumu A. Zumentei un J. Jēkabsonam līdz mēneša beigām iesniegt 
plānoto tāmi LČ rīkošanai.  
 

3. LOK Ģenerālā asambleja un LSFP biedru kopsapulce 
 

L. Krīgere ziņo, ka 27. martā norisināsies LOK Ģenerālā asambleja (turpmāk - ĢA) un LSFP 
biedru kopsapulce, kur nepieciešams pieteikt LBS pārstāvjus. Ņemot vērā, ka uz ĢA var tikt 
nominēti divi pārstāvji, tiek rosināts pieteikt L. Krīgeri un K. Močānu, savukārt, LSFP biedru 
kopsapulcei nominēt L. Krīgeri. Papildus K. Rožkalns rosina diskutēt par LOK un LSFP 
apvienošanās priekšrocībām un trūkumiem, lai izvērtētu LBS valdes nostāju šajā jautājumā. 
 

4. Valdes atbildību sadalījums 
 

K. Rožkalns informēja valdi par sevis izvirzītajiem mērķiem LBS attīstībā, aicinot valdi dalīties ar 
katra subjektīvo skatījumu uz 2025. gada sezonas sasniedzamajiem rezultātiem. Lai konstruktīvāk 
izvirzītu kopējos LBS mērķus, K. Rožkalns aicina iesūtīt valdi savu redzējumu par sasniedzamajiem 
mērķiem līdz 5. aprīlim.  
 

5. Iesniegums no A. Bērziņa par LČ 420 klasē 
 
L. Krīgere ziņo, ka 10. martā ir saņemts A. Bērziņa iesniegums par vēlmi rīkot LČ 420 klasē 
atsevišķi no LBS noteiktā datuma. A. Bērziņš min, ka laika posmā no 19.-23. augustam Engurē tiek 
rīkota nometne 470/420 klasē, attiecīgi piedāvājot rīkot LČ pēc šī nometnes, t.i., 24.-25. augustā.  



Iepazīstoties ar A. Bērziņā sniegto argumentāciju, LBS valde nolemj sagaidīt provizoriskās tāmes 
no jau apstiprinātajiem LČ rīkotājiem, kā arī aplēst dalībnieku skaitu 420 klasē, lai izvērtētu vai ir 
saimnieciski izdevīgi atdalīt 420 klašu čempionātu kā atsevišķas sacensības. 
 
 

6. A. Seņkāna pieteikums DNSS programmas stipendijai. 
 
L. Krīgere ziņo, ka 15. februārī LBS mājas lapā tika publicēts aicinājums pieteikties apmācībām 

pretendentus, kuri pārzin DNSS* programmu vai vēlas ietekmēt burāšanas nākotni un attīstību 

savā valstī. Šīs apmācības plānotas no 2024. gada 2. septembra līdz 18. oktobrim. L. Krīgere norāda, 

ka šī septiņu nedēļu apmācība sniegs kandidātam zināšanas un pieredzi, kas nepieciešama, lai 

izstrādātu un pārvaldītu veiksmīgu Nacionālo apmācības programmu. Kurss notiks Endrū 

Simpsona burāšanas centrā Veimutas pilī un to vadīs dažādi Pasaules Burāšanas darbinieki un 

apmācību attīstītāji. WS piedāvā pieteikties stipendijai šo kursu apmeklēšanai, bet pastāv iespēja 

piedalīties arī par saviem līdzekļiem. 

Līdz 15. martam, kas bija LBS noteiktais pieteikšanās termiņš, tika saņemts viens pieteikums no 

A. Seņkāna. Ņemot vērā A. Seņkāna uzņēmību, personiskās īpašības un pieredzi burāšanā, valde 

lemj atbalstīt šīs kandidatūras pieteikšanu WS stipendijai.  

 
Lēmums Nr. 116: Nominēt A. Seņkānu DNSS programmas stipendijai.  
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7. IZM līguma tāme 
 

L. Krīgere ziņo, ka ir nepieciešams sagatavot Izglītības un Zinātnes ministrijas piešķirtā 
finansējuma tāmi, kas ir kā valsts dotāciju līguma pielikums. Valde tiek aicināta līdz nedēļas beigām 
iesniegt savus ierosinājumus naudas sadalei, ņemot vērā līgumā noteiktos uzstādījumu, t.i., ne 
vairāk kā 20 % novirzīt administratīvo izdevumu segšanai un vismaz 40 % novirzīt bērnu un 
jauniešu attīstībai. L. Krīgere atgādina, ka IZM piešķirtais finansējums 2024. gadam ir 23 847 EUR.  

 
 

Dokumenta parakstīšanas datums 
ir droša elektroniskā paraksta 

un tā laika zīmoga datum


